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Írásbeli választ igényl ő kérdés !

Kövér Lászl ó
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani
Varga Mihály nemzetgazdasági miniszterhe z

„Pontosan milyen folyamat révén érkeznek be a magyar államhoz a letelepedési kötvénye k
értékesítéséből származó bevételek? ”

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Nemzetgazdasági Minisztérium K/10490/1 . számú válaszában arról tájékoztatott, hogy a
magyar államnak 2018-tól a letelepedési kötvények értékesítésének 2013-2015-ig tart ó
időszakára már 889 .600 .000 euró fizetési kötelezettsége van .
Több ízben kértem adatokat mind az Államadósság Kezel ő Központtól, mind a Magyar
Államkincstártól azt illetően, hogy a letelepedési kötvénykonstrukció 2013-as elindulása ót a
évenkénti bontásban mekkora összeg érkezett be a magyar államhoz a kötvénye k
értékesítéséből az off-shore cégeken keresztül . Kérdéseimre azonban a felsorolt állam i
intézmények egyikét ől sem kaptam választ. Az Államkincstár a következő választ adta
megkeresésemre : „ ezúton tájékoztatom, hogy megkeresése illetékességből továbbításra került
az Államadósság KezelőKözpont Zrt. részére . "

Mindezek okán kérdezem Miniszter urat :

• Pontosan milyen folyamat révén érkezik be a magyar államhoz a letelepedési
kötvények értékesítéséb ő l származó összeg? Kérem, jelölje meg a pontos lépcs őfokait ,
ahogy a letelepedési kötvények ellenértéke a letelepedési konstrukcióval engedélyér t
folyamodó ügyféltő l beérkezik a magyar államkasszába .

• Kérem, jelölje meg, mennyi ideig tart ez a folyamat/tranzakció .
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• Milyen pénznemben érkezik be a letelepedési kötvények ellenértéke a magya r
államhoz?

• A letelepedési kötvények értékesítésébő l származó bevételbő l éves bontásban (2013 é s
2017 között) mekkora összeget fordítottak az államadósság csökkentésére ?

• A Magyar Államkincstárnak (a hivatkozott válaszban leírtak szerint) milyen okbó l
nem illetékessége a letelepedési kötvényekb ől származó bevételekr ől való
tájékoztatás ?

Budapest, 2017 . június 12 .

Demeter Márta
országgyűlési képviselő
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